
Minnesanteckningar  
Styrelsemöte Råssla Anläggningssamfällighet 2018-08-27 
Närvarande: Ingemar Sjöström, Lars Johansson, Jessica Höglund,  
Daniel Amneklev, Christina Engman samt Kjell Widell 

 

- Ordförande Ingemar Sjöström öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

- 6 ordinarie ledamöter fanns närvarande, styrelsen därmed beslutsmässig. 

- Minnesanteckningar från föregående möte 2018-05-14 gicks igenom. 

- Entreprenör kommer ta bort buskarna i slänten mot Sjöviksvägen och iordningställa 
rabatterna till en kostnad av 10 000 kr. Utskick görs via e-post till samtliga hushåll där 
vi vill ha in förslag på val av buskar. Nya buskar beräknas kosta ca 5 000 kr. 

- Höstens städdag blir söndagen den 14 oktober klockan 09:00.  

- El i carportarna: Kjell ombesörjer att elektriker lagar de trasiga eluttagen.   

- Lösningar på problematiken i pulkabacken diskuterades. Daniel kommer att kolla upp 
vilka möjliga skydd mot gångvägen som kan vara lämpliga att sättas upp.  

- Offert inlämnad (bifogas) på att rensa och inspektera krypgrunder. Styrelsen tog 
beslut att godkänna offerten. 

- Hastigheten är fortfarande ett problem i området. Styrelsen kommer att titta på 
lösningar med vägbulor av bättre kvalitet. 

- Önskemål inkom på årsstämman att viss belysning från skolan riktas in på området. 
Om möjligt kollas detta inför städdagen. 

 

Ekonomirapport per den 27 augusti 2018: 

Likvida medel 523 000 

Sparmedel 302 000 

Fodringar delägare 0 

Skulder 0 

Hypotekslån 100 000 

 

- Nästa möte: 8 oktober kl. 18.30 hos Ingemar på 4 C (samling på parkeringen) 

 

Minnesanteckningar noterades av Lars Johansson 


